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Text usnesení RM:

Rada bere na vědomí

předloženou Zprávu o kontrole plnění usnesení ZM Příbram za období od 01.07.2018 do 30.09.2018

včetně plnění usnesení ZM za mínuía období.

Napsala: Ivana Makošová

Návrhy na usnesení:

ZM bere na vědomí

předloženou Zprávu o kontrole plnění usnesení ZM Příbram za období od 01.07.2018 do

30.09.2018 včetně plnění usnesení ZM za minulá období.

Důvodová zpráva

Rada města předkládá Zprávu o plnění usnesení Zastupitelstva města Příbram za období

od 01.07.2018 do 30.09.2018 včetně plnění usnesení ZM za minula obdobi.

Průběžně plněno:

Rok 2014 - Usn.č.61í2014íZM ze dne 15.12.2014 - Křížové domy, cn - apelace—

Rok 2018 — Usn.č.5841'2016!ZM ze dne 14.11.2016 — Rekonstrukce Aquaparku Příbram — studie

& provozně ekonomická analýza (zpracování projektové dokumentace na celkovou rekonstrukci

Aquaparku Příbram ve variantě: e).

Rok 2016 — Usn.č.58572018íZM ze dne 14.11.2016 — Rekonstrukce Aquaparku Příbram — studie

a provozně ekonomická analýza (zpracování projektové dokumentace na rekonstrukci letního

koupaliště ve variantě: 0).

Rok 2018 — Usn.č.961í2018íZM ze dne 23.04.2018 — Petice „Petice občanů Příbramí, Brodu,

Zdaboře. Tisové, Bohutína, Zežic a dalších proti realizaci pouze 2. části jihovýchodního obchvatu

města Příbram v rozsahu uvedeném vaktualně platnem územním plánu“ (poskytovaní pravidelných

infomací 1x za čtvrt roku o průběhu a výsledku jednaní).

Rok 2018 — Usn.č.962!2018íZM ze dne 23.04.2018 — Petice „Petice občanů Příbrami, Brodu,

Zdaboře. Tisové, Bohutína, Zežic a dalších proti realizaci pouze 2. části jihovýchodního obchvatu

města Příbram v rozsahu uvedeném v aktuálně platnem územním plánu“ (vedení jednání s RSD, aby

byl obchvat Příbrami realizován jako celek).


